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NOTICE

This information applies only to the
FTB-2/FTB-2 Pro and FTB-4 Pro units.

Note: This document is available in several languages at www.EXFO.com.

Installing the Shoulder Strap

Your unit comes with a hand strap and a carry handle, but you can also 
install an optional shoulder strap for more versatility.

To install the shoulder strap:

Attach each of the snap hooks to a D-shaped metal ring of the carry handle 
(one hook per ring), as shown below.

CAUTION
Always attach the snap hooks of the shoulder strap to the D-shaped 
metal rings of the carry handle. Attaching the shoulder strap 
anywhere else could damage your unit or cause your unit to fall.
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NOTICE

Ces informations s'appliquent uniquement aux 
appareils FTB-2/FTB-2 Pro et FTB-4 Pro.

Note : Ce document est disponible en plusieurs langues sur le site 
www.EXFO.com.

Installation de la bandoulière

Votre appareil est livré avec une dragonne et une poignée de transport, 
mais vous pouvez également installer une bandoulière en option pour plus 
de flexibilité.

Pour installer la bandoulière :

Fixez chacun des mousquetons à l'anneau métallique en forme de D sur la 
poignée de transport (un mousqueton par anneau), comme illustré 
ci-dessous.

MISE EN GARDE
Veillez à toujours fixer les mousquetons de la bandoulière aux 
anneaux métalliques en forme de D sur la poignée de transport. Si 
vous fixez la bandoulière à un autre endroit, l'appareil risque d'être 
endommagé ou de tomber.


